
Sophie Kahunga er kursist på LærDansk. Hun blev født i 1994 og er født og opvokset i Congo. 

  

Hvorfra og hvornår kom du til Aarhus? 

Jeg hedder Sophie og jeg kommer fra Congo. 

Jeg kom til Danmark i april 2015 med min familie – forældre og søskende. Jeg har boet i Aarhus 

lidt mere end et år nu. 

Hvad er godt ved Aarhus? 

Jeg kom til Danmark på grund af økonomiske problemer, usikkerhed og krig i mit hjemland. 

Jeg kunne ikke bestemme hvad by eller land jeg skulle flytte til. Jeg blev meget glad, da jeg modtog 

en beslutning om, at jeg skulle bo i Aarhus.  

Først boede jeg på Nørre Allé tæt på Rema 1000. Nu bor jeg i centrum på Langenæs Allé. 

Jeg føler mig så heldig at bo i Aarhus, fordi folk er meget venlige, gæstfrie og hjælpsomme. Jeg 

elsker Aarhus! 

Hvad undrer dig ved Aarhus? 

Da jeg kom til Aarhus, var jeg meget overrasket over hvor mange lyshårede folk der var i byen og 

hvor dyre boligerne var. Det undrede mig også, at der er mange forskellige faciliteter. 

 


